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Yönetim Kurulumuz, 25. Dönem çalışmaları kapsamında Eti Maden İşletmeleri 
Genel Müdürü Dr. Orhan Yılmaz ve Genel Müdür Yardımcısı Recep Akgündüz’ü 
ziyaret etti.

yönetim kurulumuz 
eti maden işletmeleri
genel müdürlüğü’nü ziyaret etti

25. Dönem çalışmaları kapsamında göreve başlayan 
Yönetim Kurulu üyelerimiz 12 Mayıs 2014 tarihinde, 
Eti Maden İşletmeleri Genel Müdürü Dr. Orhan Yıl-
maz ve Genel Müdür Yardımcısı Recep Akgündüz‘ü 
ziyaret etti. Ziyarette, Eti Maden İşletmeleri Genel 
Müdürlüğü‘nün mesleğimiz ve meslektaşlarımız için 
önemi, Odamızın Genel Müdürlükten beklentileri ve 
meslektaşlarımızın çalışma koşullarından kaynakla-
nan sorunları paylaşıldı.

Ziyarette; Eti Maden İşletmeleri Genel Müdürü Dr. Or-
han Yılmaz, geçmişten günümüze kadar Eti Maden 
İşletmeleri‘nin yaptığı faaliyetler, günümüzde yürüttü-
ğü çalışmalar ile kamu hazinesine yaptığı katkılar, ku-
rum tarafından üretilen bor ve bor tuzlarının kullanım 
alanın geliştirilmesi konusunda yürütülen proje ve 
teknoloji geliştirme çalışmaları ile kurum idari yapı-
lanması ve işletim sistemi konusunda gerçekleştirilen 
yenilikler hakkında bilgiler aktardı.

Görüşmede Odamız Yönetim Kurulu ise,

Bor ve Bor tuzlarının işletilmesi konusuna sıkıştırılan 
Eti Maden İşletmeleri Genel Müdürlüğü‘nün geçmişte 
olduğu gibi önümüzdeki süreçte de ülkenin ihtiyaç 

duyduğu metalik madenler ile nadir toprak element-
lerinin aranması, işletilmesi ve uç ürünlere dönüştü-
rülerek daha fazla katma değer yaratan bir kuruluş 
haline dönüştürülmesi gerektiği,

Odamız ile kurum arasında var olan bağın güçlen-
dirilmesi amacıyla, ortak etkinlikler düzenlenebile-
ceği gibi, Odamız tarafından yapılan bilimsel etkin-
liklere kurum katılımının arttırılması ve Eti Maden 
İşletmeleri‘nin yaptığı çalışmaların bu etkinliklerde 
paylaşılması gerektiği,

Genel Müdürlüğe bağlı maden işletmelerin bulunduğu 
illerdeki jeoloji mühendisliği bölüm öğrenciler başta 
olmak üzere, jeoloji mühendisliği öğrencilerimize 
daha fazla staj olanağının sağlanması gerektiği,

Kurum içinde atıl hale geldiği anlaşılan, Arama Şube 
Müdürlüğü’nün, işlevinin artırılarak daha fazla jeoloji 
mühendisi istihdamının yaratılması gerektiği,

konusundaki düşüncelerimizi aktardı.

Ayrıca kurumda çalışan bazı meslektaşlarımız ziyaret 
edilerek, önümüzdeki günlerde bir araya gelinmesi ve 
işyeri temsilciliği oluşturulması konusundaki görüş 
alışverişinde bulunulmuştur.


